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CONCEPT-VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 15 NOVEMBER 

2007 VAN DE COMMISSIE SAMENLEVING 

 

 

Aanwezig de leden en plaatsvervangende leden: 

De heren Azannay (GroenLinks), Elbers (SP), Hagen (VVD), Schouten (Partij Spaarnestad), 

Pen (CDA), Vreugdenhil (CU-SGP), Vrugt (Axielijst) en de dames De Jong (GroenLinks), 

Kropman (PvdA), Van Limbeek (Axielijst), Lodeweegs (PvdA), Özogul (SP) en Van Zetten 

(D66)  

 

Mede aanwezig: de dames Van der Molen (wethouder) en Taets van Amerongen-Ingram 

(secretaris), de heer Mulder (voorzitter) en enkele ambtenaren 

 

Verslag: Pieter van den Hout (Notuleerservice Nederland) 

 

 

 

1. Opening en mededelingen voorzitter 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Hij meldt dat 

door hem via de email is voorgesteld om de Wmo-raad niet tijdens de informatiemarkt van de 

raad te installeren, daar de meningen hierover in de raad verdeeld zijn, maar onder 

verantwoordelijkheid van de Wmo-raad zelf. De commissie kan zich in dit voorstel vinden en 

besluit hiertoe. Mevrouw De Jong merkt op dat zij zich weliswaar kan vinden in dit besluit, 

maar zij betreurt de reacties in de raad. De leden van de Wmo-raad hebben eigenlijk niets te 

maken met het gekissebis tussen de raadsleden.  

 

2. Spreektijd voor belangstellenden (over niet op de agenda staande onderwerpen) 

 

Er zijn geen insprekers. 

 

3. Vaststellen agenda 

 

De voorzitter stelt voor om de punten 5 en 6 voor de pauze te behandelen. De commissie 

gaat hiermee akkoord. 

 

4. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 
 

De heer Pen heeft een vraag voor wethouder Divendal. 

Mevrouw Lodeweegs heeft vragen voor wethouder Van der Molen.  

De heer Elbers heeft een vraag voor wethouder Van der Molen. 

 

De heer Hagen meldt een uitnodiging te hebben ontvangen voor de presentatie van het Pim 

Mulierpark. Hij had daarbij aanwezig willen zijn, maar had een commissievergadering. Het 

zou beter zijn geweest om deze presentatie te plannen op een moment dat er geen 

commissievergaderingen waren. Mevrouw Lodeweegs geeft aan dat zij hier wel bij aanwezig 

is geweest en zegt toe om van deze bijeenkomst een verslag te maken.  

 

Wethouder Van der Molen meldt een brief te hebben ontvangen van wethouder Divendal 

over het raadsvoorstel overdracht van club- en kleedaccommodaties. Tijdens de vorige 

vergadering is toegezegd dat het raadsvoorstel zou worden aangepast met daarin een weerslag 

van de discussie. Hij heeft een aantal toezeggingen gedaan. Zij vraagt de commissieleden of 

zij vinden dat deze brief moet leiden tot een aangepast raadsvoorstel of dat de toezeggingen 

voldoende zijn.  
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Mevrouw Kropman komt met de suggestie om bij het oorspronkelijke raadsvoorstel een brief 

te voegen waarin de toezeggingen van de wethouder zijn opgenomen.  

 

Na een korte beraadslaging concludeert de voorzitter dat de commissie wil dat bij het 

raadsstuk een bijlage komt en dat het raadsstuk met die bijlage in de raad zal worden 

behandeld.  

 

5. Ontwerp-begroting 2008 Werkvoorzieningschap Zuid-Kennemerland 

 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat bij de begroting een toezegging door het college is  

gedaan om het eventuele overschot over 2007 door te schuiven naar 2008.Paswerk heeft van 

de gemeente Haarlem in 2007 conform raadsbesluit een bijdrage ontvangen ten behoeve van 

het exploitatetekort 2007. Deze bijdrage was € 450.000. Omdat Paswerk het jaar 2007 niet 

met een tekort afsluit, is deze gemeentelijke bijdrage achteraf niet nodig gebleken. Paswerk 

heeft in haar ontwerpbegroting - nu voor advies bij de gemeenteraden - een tekort begroot 

voor Haarlem van € 320.000. Tijdens de behandeling van de gemeentelijke begroting 2008 

heeft het college toegezegd een voorziening in de gemeentebegroting 2008 op te nemen ter 

hoogte van dit bedrag en dit te verrekenen met het reeds aan Paswerk overgemaakte bedrag in 

2007.  

Directeur Boon zal wel proberen om met Paswerk in 2008 ook weer op de nullijn uit te 

komen.  

 

De ambtenaar meldt dat Paswerk een betaling heeft gekregen over het jaar 2007 conform het 

toenmalige raadsbesluit om het tekort over 2007 te dekken en er blijkt geen tekort te zijn. Dus 

Paswerk heeft dat bedrag nog staan. Paswerk regelt administratief dat dat bedrag overgaat 

naar 2008 en neemt dat mee met het exploitatieresultaat over 2008. 

 

Wethouder Van Velzen meldt dat Paswerk het voorschot heeft ontvangen. Dat wordt volgend 

jaar door de gemeente Haarlem verrekend en de 300.000 euro heeft de gemeente Haarlem in 

haar begroting als een voorziening. Zo zal het gaan.  

 

De voorzitter wil van het college horen waar de commissie akkoord mee moet gaan.  

 

Wethouder Van der Molen antwoordt dat dit moet zijn met datgene wat de heer Van Velzen 

zei. Tegelijkertijd hoort het voorschot en het deel van Paswerk daar ook bij.  

 

De heer Hagen concludeert hieruit dat dit betekent dat het begrote exploitatietekort van 

komend jaar niet lager wordt. Het betekent enkel dat de gemeente een reservering overhoudt 

om een eventueel volgend exploitatietekort voor volgend jaar te dekken.  

 

Wethouder Van Velzen geeft aan dat dit juist is.  

 

De heer Hagen concludeert hieruit dat het raadsstuk dus niet hoeft te worden aangepast.  

 

Mevrouw De Jong wijst hem erop dat dat wel moet gebeuren. Een eventueel exploitatietekort 

wordt nu namelijk uit de reserve betaald.  

 

De voorzitter constateert dat het nu duidelijk is en vraagt of de commissie akkoord gaat.  

 

De commissie gaat akkoord met het aangepaste raadsvoorstel.  

 

Wethouder Van der Molen merkt hierbij op dat het voor Paswerk de bedoeling is om op de 

nullijn te blijven.  
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De voorzitter stelt voor met de behandeling van het voorstel te beginnen en geeft het woord 

aan de commissieleden.  

 

Mevrouw Kropman vraagt waarom een negatief advies is gegeven. Voorts stelt zij naar 

aanleiding van pagina 5 van de begroting een vraag over het exploitatieresultaat, dat steeds 

beter zou worden. Voor de begroting 2008 wordt er echter ook een post incidentele baten en 

lasten opgegeven. Dat is een kleine dekking van het exploitatieresultaat met incidentele 

gelden. Volgens mevrouw Kropman flatteert dat de uitkomst van de begroting. Eigenlijk is 

het bedrijfsresultaat minder goed dan in 2007 begroot.  

 

Mevrouw De Jong mist ook de motivatie waarom in dit stuk staat dat een negatief advies 

wordt uitgebracht. Zij begrijpt dat het advies in die zin wordt aangepast, dat er een reservering 

komt en dat het achteraf pas wordt aangevuld in het geval er sprake is van een 

exploitatietekort op de jaarrekening van Paswerk. Is daarbij de motivatie om Paswerk te 

stimuleren om haar bedrijfsvoering nog beter in te richten, zodat er geen exploitatietekort is?  

 

Mevrouw Van Zetten is ook benieuwd naar de overwegingen voor het negatieve advies. 

Voorts wil zij weten wat de meningen zijn van de andere raadsleden inzake dit negatieve 

advies.  

 

De heer Elbers vraagt over het in 2007 behaalde voordeel of dit is behaald door een donatie 

van de regering of dat dat structureel is.  

 

De heer Pen wijst erop dat landelijk de verhouding van ambtenaren 1 op 10 is, bij Paswerk is 

dat 1 op 12. Hij vraagt wat hiervan het gevolg is. Als risico bij de organisatiewijziging wordt 

aangegeven dat in eerste instantie extra kosten moeten worden gemaakt, zie daarvoor pagina 

7, bij Risicoparagraaf. De heer Pen vraagt hoe Paswerk dit voorziet. Tot slot vraagt spreker 

hoe het gaat met de voortgang van alle opdrachten van de gemeenten uit deze regio: gunnen 

de gemeenten naar behoren opdrachten aan Paswerk; is de wethouder hier tevreden over? 

 

De heer Hagen vraagt in hoeverre de cijfers kunnen worden ge-update. De VVD begrijpt het 

college: in beginsel gaat men niet akkoord met een begroting met een tekort. De VVD wil 

daarom voorstellen om het besluit van het college te volgen en een negatief advies af te geven 

onder gelijktijdige aanlegging van een reservering in de eigen gemeentelijke begroting ter 

grootte van het begrote bedrag, waarvoor de eerste drie ton inmiddels binnen is op grond van 

een begrotingsbesluit. De VVD vindt het een verkeerde prikkel naar een bedrijf om akkoord 

te gaan met een gat in de begroting. Deze moet sluitend zijn. Paswerk is weliswaar een 

bijzonder bedrijf, maar de heer Hagen vindt dat daar toch bedrijfsmatig naar moet worden 

gekeken. Als men aan de voorkant kritisch is bij de begroting, kan men het zich permitteren 

om bij de jaarrekening ruimhartig te zijn, als dat nodig is. Een discussie met Paswerk over een 

reserve wordt niet meer gevoerd, omdat Paswerk haar reserve heeft herbenoemd, maar 

feitelijk is deze reserve er nog steeds. Deze reserve is beter verstopt voor de raad dan eerst. 

De VVD vindt nog steeds dat het mogelijk moet zijn om een dergelijk advies uit eigen 

middelen op te vangen. Dit geldt al helemaal, omdat kan worden verwacht dat de jaarrekening 

over 2007 met een positief saldo zal worden afgesloten. Dit positieve saldo zou volgens de 

VVD moeten worden gebruikt voor het afdekken van het negatieve saldo in het daarop 

volgende jaar. 

 

De heer Elbers wijst erop dat collega's in verschillende andere gemeentes, zoals Zandvoort en 

Haarlemmerliede, daar anders over denken.  

 

De heer Vreugdenhil is het eens met de VVD. Een bedrijf moet met een sluitende begroting 

komen. Als die er niet is, moet uit de reserves worden geput. 
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Wethouder Van der Molen geeft aan dat zij de technische vragen en de vragen waarbij wordt 

ingegaan op details overlaat aan directeur Boon. Over het negatieve advies meldt zij dat het 

negatieve advies door de raad zelf is afgedwongen. Daar is vervolg aan gegeven. De donatie 

van het Rijk is niet structureel. Over de opdrachten van overige gemeenten meldt spreekster 

dat er gemeenten zijn die het goed doen, maar er zijn er ook die teruglopen met hun 

opdrachten. Het aantal opdrachten van de gemeente Haarlem neemt echter dermate toe, dat 

dat veel compenseert. 

 

De heer Hagen vindt het goed dat de opdrachtportefeuille van de gemeente Haarlem aan 

Paswerk toeneemt. Hij vindt het echter niet goed dat de gemeente daarmee het verminderde 

aandeel van andere gemeentes opvangt. 

 

Wethouder Van der Molen geeft hierop als reactie dat hierover gesprekken zijn met de 

gemeenten, maar deze verlopen moeizaam.  

 

De heer Boon meldt dat de bijdragen van de gemeentes worden bijgehouden. Deze worden 

omgeslagen per inwoner. Voor Haarlem ligt het op gemiddeld 10 euro per inwoner per jaar 

aan opdrachten. In andere gemeenten varieert dit van 4 tot 17 euro per inwoner per jaar. 

Haarlem maakt op dit punt momenteel een inhaalrace door. Het bedrijfsresultaat is 

omhooggegaan door een incidentele bate. Dit heeft te maken met een verlies dat bij Paswerk 

is opgebouwd ten opzichte van een werkmaatschappij. Die werkmaatschappij genereert op het 

ogenblik geld. De gemeente mag boekhoudkundig-technisch gezien de vrijval die daardoor 

naar voren komt, vrij laten vallen. Dat betekent dat de gemeente daardoor extra geld krijgt. 

Dat heeft dus te maken met een verlies dat de gemeente in 2004 heeft genomen. Dat staat dan 

in rekening-courant met een Werkpas bv en doordat Werkpas bv geld verdient, gaat dat 

verlies in principe naar beneden. En aangezien het verlies bij Paswerk is geboekt, mag de 

gemeente dat op de exploitatierekening en de balans opvoeren als een plus. Dat is dus een 

verevening van een verlies uit het verleden. Dat is een voordeel. Op de vraag over de donatie 

van de regering antwoordt de ambtenaar dat de gemeente in de begroting een inschatting 

maakt van de gelden die de regering per jaar aan SW-gelden inzet. Vorig jaar en in de jaren 

daarvoor heeft de gemeente dit conservatief moeten inschatten, omdat de regering niet bereid 

was om de CAO-compensaties en pensioenpremies omhoog te schroeven. Sinds 

staatssecretaris Aboutaleb aan het bewind is, is dat verruimd en heeft de gemeente een 

0,5 miljoen euro extra gekregen vanuit het Rijk om het subsidieresultaat naar beneden te 

brengen. Het is iedere keer afwachten wat er met de CAO gebeurt en of de staatssecretaris dat 

wil compenseren. Spreker geeft naar aanleiding van een van de vragen van de heer Pen aan 

dat er in Haarlem één ambtenaar is op twaalf SW-medewerkers. Dit heeft er ook mee te 

maken dat de gemeente Haarlem buiten de bijna duizend SW’ers ook nog gemiddeld 

tweehonderd mensen in een bv Werkpas heeft, die daar vanuit Werk en Bijstand zitten. In die 

zin is de gemeente positief bezig om haar ambtenarenapparaat in te zetten. Over de risico's 

van de organisatorische aanpassing meldt de ambtenaar dat de gemeente Haarlem een 

organisatorische aanpassing heeft voorzien die in januari 2008 zijn beslag zal krijgen. Er is 

een afspraak gemaakt met de ondernemingsraad en de vakbonden dat dit neutraal gebeurt. 

Iedereen die nu werkt, wordt op een nieuwe functie geplaatst. Maar het kan natuurlijk zijn dat 

een paar mensen in 2008 niet de goede plaatsing krijgen. Dan moet worden bezien wat 

daarmee kan gebeuren. Dat zou eventueel extra kosten met zich mee kunnen brengen. Op de 

vraag van de VVD over de reële inschatting van de begroting 2008 antwoordt de ambtenaar 

dat de begroting 2008 midden september aan het dagelijks bestuur is aangeboden. Op het 

ogenblik is er geen reden andere cijfers in te zetten of om mutaties toe te passen. Die worden 

namelijk niet voorzien. 

 

Mevrouw Kropman vraagt of het juist is dat het bedrijfsresultaat terugloopt. Spreekster 

neemt het voorstel terug naar haar fractie. 
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De heer Hagen geeft aan dat de VVD instemt met het collegevoorstel. Daarnaast stelt de 

VVD voor om het raadsvoorstel zodanig aan te passen, dat er een reservering plaatsvindt ter 

grootte van het begrotingsoverschot, zoals dat nu wordt verwacht. Dat wordt niet vooraf 

uitgekeerd, maar achteraf verwerkt bij de jaarrekening 2008. Bij de begroting is 300.000 euro 

gereserveerd. Hier is sprake van een begrotingstekort van 378.000 euro. De heer Hagen wil 

daarom graag dat de reservering wordt opgehoogd naar 378.000 euro, zodat het volledig 

begrote bedrag klaarligt.  

 

De voorzitter wijst erop dat als de heer Hagen het voorliggende besluit wil amenderen, hij dit 

in de raad moet doen.  

 

Wethouder Van der Molen wijst erop dat de 378.000 euro inclusief alle andere gemeentes is. 

Andere gemeentes betalen daarvan dus ook een percentage. 

 

De heer Vreugdenhil gaat akkoord met het besluit van het college zoals dat er nu op papier 

ligt.  

 

De heer Elbers wil dat niet wordt afgeweken van andere gemeentes. 

 

Mevrouw De Jong vindt een negatief advies niet nodig. GroenLinks blijft tegen een negatief 

advies. 

 

De heer Pen geeft aan dat het CDA ook niet akkoord is met het negatieve advies van het 

college omdat deze partij vindt dat Paswerk het zo goed heeft gedaan, dat er een positieve 

prikkel moet uitgaan na zoveel verbeteringen.  

 

De heer Boon meldt dat het bedrijfsresultaat licht minder is dan de verwachting was voor 

2007. Het is een optelsom van wat intern is begroot, inclusief de inschattingen met de 

subsidieverstrekkingen van het Rijk. Afgewacht moet worden hoe zich dit ontwikkelt. Het 

verschil is ongeveer 24.000 euro. Spreker vindt dit niet dramatisch. De netto-omzet gaat 

omhoog. Er wordt eenzelfde type omzetresultaat verwacht. Aan de kostenkant is getracht om 

zoveel mogelijk te snijden, maar dat is ingewikkeld, omdat de stijging van de loonkosten 

vooral bij de ambtenaren nogal negatief uitpakt. Er is sprake van een forse stijging van het 

budget en er kan niet met nog minder mensen worden gewerkt. De gemeente zit immers al op 

een factor 1 op 12 en er wordt erg veel werk in het kader van de Wet werk en bijstand gedaan. 

Met name de ambtelijke stijging heeft ervoor gezorgd dat het bedrijfsresultaat minder is.  

 

Mevrouw Kropman sluit zich in haar advies aan bij de heer Hagen. 

 

De voorzitter stelt voor om dit punt, gelet op de discussie die is gevoerd, als bespreekpunt 

aan de raad voor te dragen. De commissie gaat hiermee akkoord. 

 

6. Modernisering Wsw 

 

Mevrouw Lodeweegs vindt het een goede nota. De nota geeft een duidelijk beeld van wat er 

verandert. Zij heeft een vraag over de bestuurlijke constructie. De gemeente gaat nog twee 

jaar met Paswerk aan de slag. Het zou echter goed zijn om vanaf nu de gemeenschappelijke 

regeling al aan te pakken. Spreekster vraagt om dit punt naar voren te halen en de nota daarop 

aan te passen. Voorts wil zij weten voor hoe lang de dienstverleningsovereenkomst wordt 

vastgesteld. 

 

Mevrouw De Jong merkt op dat het Rijk met de modernisering van de Wsw een wet over de 

gemeenten heen laat komen. Het gaat daarbij echter om een kwetsbare doelgroep. Er wordt nu 

grote druk op deze groep gezet om uit te stromen. Spreekster vraagt zich af wat er met de 

cliënten gaat gebeuren. De gemeente kan ze uit de Wsw zetten. Als deze mensen begeleid 
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gaan werken, betekent dit dat ze uit de Wsw gaan. Als ze dan bij een andere werkgever 

komen, bestaat de kans dat ze er in inkomen op achteruitgaan. GroenLinks stelt als 

voorwaarde dat deze mensen niet te maken krijgen met inkomensachteruitgang en dat ze niet 

met slechtere CAO-voorwaarden te maken krijgen. Spreekster vraagt of mensen die niet meer 

onder de Wsw-regeling vallen, zich later eventueel opnieuw kunnen melden. Tevens wil zij 

weten welke keuzemogelijkheden er voor de raad liggen voor de 

dienstverleningsovereenkomst. Over de cliëntenparticipatie vraagt zij of het goed is dat deze 

mensen worden ingebed in de cliëntenparticipatie, zoals die is geregeld in de Wet werk en 

bijstand. 

 

Mevrouw Özogul geeft aan dat de SP een aantal zorgen heeft. Zij noemt het voorstel 

wachtlijstbeheer. Zij wil weten welke keuzes uiteindelijk zullen worden gemaakt. Spreekster 

vindt het een probleem dat Paswerk commercieel te werk moet gaan. Bepaalde mensen 

kunnen niet meer dan ze al doen. Zij wil graag weten of met deze commerciële tendens het 

werk van deze mensen in gevaar komt.  

 

De heer Pen wijst erop dat Haarlem in de visie van het Rijk te weinig bijdraagt aan 

reïntegratie. Hij wijst op de rol van het platform. Er zou daarin een rol moeten worden 

gegeven aan de arbeidsmarkt en het onderwijs. 

 

De heer Hagen meldt dat de VVD benieuwd is naar de nieuwe regeling. Momenteel is sprake 

van gelijkstelling in behandeling van cliënten in de verschillende gemeenten. Als de 

bevoegdheden bij de gemeenten komen te liggen, zal de wet in de verschillende gemeenten 

ook verschillend worden uitgevoerd. Spreker vraagt zich af of het opportuun is om tot een 

modelverordening te komen, waaraan alle gemeentes zich zouden kunnen houden. De heer 

Hagen vindt dat raadsleden niet in het bestuur van Paswerk plaats zouden moeten nemen. De 

VVD pleit op dit punt voor een wijziging van de regels. Paswerk zou naar een dualistische 

verhouding met het gemeentebestuur toe moeten. Tot slot vraagt spreker in hoeverre Paswerk 

last heeft van de bevoorschotting van 95%. 

 

De heer Schouten wijst erop dat op de ene plaats in de nota sprake is van 980, op een andere 

plek van 960 Wsw-geïndiceerden. Hij wil graag het juiste getal weten. Wethouder Van der 

Molen geeft aan dat het juiste getal 980 is. Verder merkt de heer Schouten op dat bij een 

mogelijke armoedeval als mensen buiten de Wsw vallen, het doel van de nieuwe regeling 

moet zijn dat de mensen regulier werk krijgen.  

 

De heer Vreugdenhil wijst erop dat er een nieuwe gemeenschappelijke regeling komt. Hij 

vestigt de aandacht op pagina 13, waar de rol van de accountant wordt besproken. Die kan om 

een nader onderzoek vragen. Daarom moet duidelijk zijn wie wat moet betalen.  

 

Wethouder Van der Molen wijst erop dat de discussie over de bestuurlijke constructie in 

2008 zal worden gevoerd. Er is een gemeenschappelijke regeling. De bedoeling is dat de 

nota's die de verschillende gemeenten krijgen overal hetzelfde zijn. Er wordt naar gestreefd 

om dit in 2008 af te ronden. Er wordt echter verschillend over gedacht in de regio. De kosten 

van de accountant komen in de dienstverleningsovereenkomst. Het gaat volgens de wethouder 

om het contract dat met Paswerk wordt gesloten, waarin de voorwaarden staan. De 

dienstverleningsovereenkomst moet worden uitgevoerd met inachtneming van wat daarover is 

opgenomen in de verordening. De uitstroom uit de Wsw is niet gemakkelijk. Maar er zijn 

mensen die nu in de Wsw-regeling zitten, die het wel kunnen en willen, zeker als zij daar 

begeleiding bij krijgen. Over de inkomens meldt de wethouder dat het verschil tussen het 

minimuminkomen en het inkomen van iemand die in de Wsw-regeling zit niet groot is. Er 

wordt een Verordening wachtlijstbeheer gemaakt. De wethouder zou het mooi vinden als de 

samenleving zich zou inzetten voor de integratie van mensen in de Wsw. 
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De ambtenaar meldt dat in de dienstverleningsovereenkomst nader wordt ingevuld wat bij 

wet wordt geregeld.  

 

Mevrouw Lodeweegs, mevrouw De Jong, mevrouw Van Limbeek, de heer Elbers en de 

heer Pen gaan met het voorstel terug naar hun fractie. De heer Schouten vindt dat het 

voorstel als bespreekpunt in de raad moet komen. De heer Vreugdenhil gaat op hoofdlijnen 

akkoord met het voorstel. De heer Hagen gaat akkoord. 

 

De voorzitter concludeert hieruit dat het voorstel als bespreekpunt aan de raad kan worden 

voorgedragen. De commissie gaat hiermee akkoord. 

 

7. Voortgangsrapportage nieuwe taak Wmo hulp in het huishouden en antwoorden op 

mondelinge vragen Wmo hulp in het huishouden 

 

Mevrouw Van Limbeek vindt het lastig om over dit punt iets te zeggen. Zij wil graag horen 

dat dit goed gaat komen en wil weten wat eraan wordt gedaan.  

 

Mevrouw Van Zetten haalt uit de rapportage enerzijds dat er weinig problemen zijn bij de 

invoering en dat er geen klachten zijn, maar anderzijds dat zorgaanbieders niet aan hun 

contractuele verplichtingen kunnen voldoen. Zij vraagt hoe deze twee dingen kunnen 

samengaan.  

 

Mevrouw Kropman sluit zich hierbij aan. Er zijn volgens haar grote problemen bij de 

aanbieders. Zij vraagt wat de huidige stand van zaken is.  

 

Mevrouw De Jong vraagt onder meer of de indicering van de gemeente of de indicatiestelling 

van de AWBZ wel goed was. Voorts wil spreekster weten of de wethouder het met haar eens 

is dat de te lage aanbiedingen die die aanbieders hebben gedaan zich kunnen wreken, en wil 

zij weten wat het regionaal schakelpunt doet. 

 

De heer Elbers wijst op een motie die de raad vorig jaar heeft aangenomen over de 

continuïteit van de zorg. Het probleem daarvan ligt bij de krappe arbeidsmarkt. Spreker 

suggereert de mogelijkheid om alfahulpen in te zetten. Mensen die nu werkzaam zijn, zouden 

kunnen worden ingezet in de complexere hulp. Goedkope krachten zouden dan het 

eenvoudiger werk kunnen doen. Spreker vraagt de wethouder wat zij van plan is te gaan doen 

om de kwaliteit in de zorg te waarborgen. Overigens heeft de heer Elbers het idee dat het in 

Haarlem goed gaat met de zorg. De SP heeft een landelijk forum waar klachten over de zorg 

binnenkomen. Over Haarlem komen er weinig klachten binnen. Spreker vindt dat een 

cliënttevredenheidsonderzoek informatie zou moeten geven. Hij herinnert aan een aantal 

voorwaarden dat vorig jaar in de gemeenteraad is gesteld. Hij vraagt hoe men op de koers kan 

komen die de gemeenteraad heeft uitgestippeld als er problemen zijn.  

 

De heer Hagen vraagt naar de klachten die zijn binnengekomen bij de Axielijst en 

GroenLinks. Iemand die voorheen hulp had en die nu buiten de indicering valt, kan die 

persoon een klacht hebben? De heer Hagen vraagt zich af hoe daarmee om te gaan. Hij wil 

van de wethouder horen wat die daarvan verwacht. Voorts vraagt hij zich af wat er gebeurt als 

iemand onvolledige informatie geeft. 

 

De heer Schouten wijst op de financiële paragraaf, 5.4 en 5.5. Hij vraagt of op tijd gegevens 

worden afgedragen aan de contractpartijen.  

 

De heer Vreugdenhil wijst op het probleem dat facturen niet op tijd zijn. Dit is ook een 

probleem voor de accountant. Hierop moet actie worden ondernomen.  
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Wethouder Van der Molen wijst erop dat continuering van de zorg voor het college van 

belang is. Daarop zijn alle acties geënt. De wethouder zou graag de klachten willen zien die 

zijn binnengekomen. Beslissingen naar aanleiding van indicaties die via de beslisboom gaan, 

worden binnen twee weken genomen. Beslissingen die niet via de beslisboom kunnen worden 

genomen, worden binnen de wettelijke termijn afgehandeld. Er komen weinig klachten 

binnen. Ook de zorgverleners krijgen weinig klachten. Een afdeling binnen de gemeente is 

bezig om de mensen die zorg nodig hebben, deze zo snel mogelijk te geven. De gemeente 

doet het beter dan de AWBZ en het Zorgkantoor.  

 

De heer Vrugt gaat in op enkele klachten van individuen. De vraag is of deze klachten een 

teken zijn dat er structureel iets mis is. 

 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat er inderdaad wel eens fouten worden gemaakt. Het 

gaat immers om 3800 klanten. Dan gaat er wel eens iets mis. Over de huidige stand van zaken 

meldt zij dat er gesprekken zijn met de zorgaanbieders. Het is een lastige klus. Er wordt 

ondersteuning gegeven door de gemeente om dit voor elkaar te krijgen. De gemeente zoekt 

binnen de bestaande grenzen naar mogelijkheden om tot overeenstemming te komen met de 

zorgaanbieders. Op korte termijn zal dit echter niet lukken.  

 

De heer Hagen vindt het goed dat de wethouder naar de toekomst kijkt. Het gaat echter wel 

om veel geld. Als raadslid wil hij dat over de besteding daarvan een fatsoenlijke 

verantwoording wordt gegeven. Op een verantwoordingsmoment zouden er cijfers moeten 

liggen aan de hand waarvan men kan controleren wat er met het geld gebeurt.  

 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat zij haar best doet. Zij kan echter geen toezeggingen 

doen. Het contact verbreken is het laatste dat zij zal doen. De gemeente indiceert goed 

volgens de wethouder. Zij zal vóór 2008 proberen om te kijken of het mogelijk is of voor het 

Wmo-loket een indicering kan worden gedaan. 

 

Mevrouw De Jong denkt dat er veel geld zou kunnen worden bespaard als er niet meer zou 

worden geïndiceerd bij mensen boven de 75 jaar. 

 

De heer Vrugt zet vraagtekens bij de grens van 75 jaar. Voor veel mensen onder 75 jaar is het 

ook duidelijk. Voor hen zou dan ook moeten gelden dat zij niet geïndiceerd zouden hoeven te 

worden. De grens van 75 jaar is nergens op gebaseerd. 

 

Wethouder Van der Molen wijst erop dat er op een bepaald moment een verplichte 

herindicatie is. Zij wil de grens bij 75 jaar leggen, omdat mensen op die leeftijd in het 

algemeen eerder gezondheidsproblemen krijgen. Die hebben dan eerder hulp nodig. Volgens 

de wethouder blijft de werkgelegenheid een probleem. Collegebreed wordt gezocht naar het 

vervolg voor 2009-2010. Er wordt gezocht naar mogelijkheden om de werkgelegenheid te 

continueren, maar de zorg is het belangrijkst. Het CAK heeft dezelfde problemen als de 

gemeente. De gemeente zou geholpen zijn als zij de cliëntgegevens van het CAK zou krijgen. 

Maar dat kan niet, want deze gegevens zijn privacygevoelig. Landelijk kan worden gezegd 

dat de aanbieders weten dat de gemeentes afhankelijk van hen zijn.  

 

De ambtenaar meldt dat er overleg met de accountant is over de vraag hoe de jaarrekening 

kan worden veilig gesteld. Men komt dichter bij een oplossing. De gemeente houdt de 

zorgaanbieders scherp door hen niet volledig de factuur uit te betalen.  

 

De voorzitter geeft aan dat dit een bespreekstuk in de commissie is.  

 

Mevrouw De Jong vraagt wanneer de uitkomst van het cliënttevredenheidsonderzoek er zal 

zijn.  
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Wethouder Van der Molen antwoordt dat deze aan het einde van deze maand zal komen. 

 

8. Rondvraag 

 

De voorzitter meldt dat de heer Pen zich heeft teruggetrokken. De heer Pen heeft wel een 

schriftelijke vraag achtergelaten voor wethouder Divendal.  

 

Mevrouw Lodeweegs heeft een vraag over het personeel van DOCK. In de vorige 

vergadering hebben de commissieleden een staatje uitgedeeld gekregen met wat er allemaal 

gebeurde in DOCK met het personeel. Spreekster meldt dat zij verontrustende berichten krijgt 

over de zorgvuldigheid waarmee dit gebeurt. Zij vraagt aan de wethouder of dit bij haar 

bekend is. In de motie is wel gezegd dat zo zorgvuldig mogelijk met die mensen zou worden 

omgegaan, maar toch krijgt mevrouw Lodeweegs daarover verontrustende berichten. Zij wil 

weten hoe het daarmee staat.  

 

Wethouder Van der Molen meldt dat het college eens in de twee weken een overzicht krijgt 

van de stand van zaken. Zij zal aan de commissie een geanonimiseerd overzicht sturen. De 

wethouder meldt dat zij geen verontrustende berichten meer hoort. Zij vraagt de 

commissieleden of zij het haar kunnen laten weten als er verontrustende berichten 

binnenkomen.  

 

Mevrouw Lodeweegs suggereert dat het DOCKsier in de commissie zou kunnen worden 

besproken. Zij zou het prettig vinden om in de commissie over DOCK van gedachten te 

wisselen. De commissie heeft afgesproken om DOCK een presentatie te laten geven. 

Mevrouw Lodeweegs leest de ene week in de krant over jongerenwerk dat niet doorgaat en de 

volgende week weer over ander jongerenwerk in een andere wijk.  

 

Wethouder Van der Molen wijst op wat wethouder Divendal heeft gezegd. Spreekster gaat 

op korte termijn samen met wethouder Divendal en alle betrokkenen een plan de campagne 

maken voor het jongerenwerk. De wethouder wil hierop niet vooruitlopen.  

 

Mevrouw Lodeweegs geeft aan dat zij in de krant geconfronteerd wordt met dingen die niet 

gebeuren. De afspraak is dat dingen zoals die in het actieplan van Radius staan wel zouden 

gebeuren. Pas bij een nieuw prestatieplan en bij nieuwe afspraken zou de raad kijken wat hij 

echt wil.  

 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat zij deze discussie wel wil voeren, maar zij wil dat 

vertegenwoordigers van DOK daarbij aanwezig zijn. Een aantal dingen dat Radius wel deed, 

doet DOCK niet. Als mevrouw Lodeweegs wil dat DOCK dat wel doet, dan zal er volgens de 

wethouder toch iets bij moeten. Hierover komt een discussie. De wethouder suggereert 

mevrouw Lodeweegs om bij de griffie te informeren wanneer deze discussie zou moeten 

plaatsvinden.  

 

Mevrouw Lodeweegs geeft aan dat zij dit zal doen. Zij wil een discussie over het 

welzijnswerk.  

 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat zij hierover niet zomaar wil praten. Zij wil een 

agenda. 

 

De voorzitter vindt het voorstel van de commissie duidelijk. De griffie zal met een voorstel 

komen. De vraag is nu of de commissie hierover van gedachten wil wisselen voor of na de 

presentatie van DOCK.  

 

Mevrouw Lodeweegs geeft aan dat dit haar niet zoveel uitmaakt.  
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De voorzitter geeft aan dat de commissie met een voorstel zal komen. Die kijkt dan wanneer 

dit in de termijn het beste kan worden ingepland. 

 

Mevrouw Lodeweegs heeft een vraag over de nacht- en dagopvang en de brief over de 

Jansstraat. Gisteren is in de Janskerk een bijeenkomst geweest over de nacht- en dagopvang 

met de buurt. Spreekster vindt het ontzettend jammer dat de commissie daar geen uitnodiging 

voor heeft gehad. 

 

Wethouder Van der Molen wijst erop dat het om een initiatief van burgemeester Schneiders 

gaat. De wethouder adviseert om burgemeester Schneiders hierop aan te spreken.  

 

Mevrouw Lodeweegs meldt dit te zullen gaan doen. Voorts vraagt zij of er in de commissie 

nog zal worden gesproken over de dagbehandeling van de heroïneproblematiek.  

 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat de commissie al in beslotenheid is geïnformeerd. 

Indien nodig zal hierover in de commissie in beslotenheid verder van gedachten worden 

gewisseld. 

 

De heer Elbers wijst op een probleem in de compensatie van de ziektekostenverzekering. 

Voorheen konden de minima 150 euro zorgcompensatie krijgen. Dat verdwijnt en ze krijgen 

nu nog maar 43 euro. Het gaat hierbij om mensen die vaak van maar 30 euro per week moeten 

rondkomen.  

 

Wethouder Van der Molen meldt dat het college hiermee bezig is. Het is moeilijk om een 

oplossing te geven. Aan alles zit namelijk een prijskaartje.  

 

9. Agenda komende commissievergadering(en) 

 

De voorzitter meldt dat er voor 29 november vrijwel geen stukken zijn aangeleverd. Om die 

reden is besloten om de vergadering van de commissie Samenleving dan niet door te laten 

gaan. Op 6 december wordt daarentegen wel vergaderd, want er wordt geprobeerd om aan het 

einde van het jaar zo weinig mogelijk overladen agenda's te creëren.  

 

De voorzitter vraagt of iemand een stuk wil agenderen van de ter kennisname gestuurde 

stukken. Geen van de commissieleden doet hiertoe een voorstel.  

 

10. Sluiting vergadering 

  

De voorzitter dankt de commissieleden voor hun inzet en sluit de vergadering. 
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